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a r m a n m e l i . i r

حساب فدراسیون جودو مسدود شد 
ایسنا: حساب فدراسیون جودو به دلیل 
بدهی مالیاتی مسدود شده است. گفته می شود 
حساب این فدراسیون از اوایل هفته بسته شده 
و مسئولان فدراسیون در حال حاضر امکان 
برداشــت از حساب را ندارند. پیش از این نیز 
در ماه های قبل حساب چند فدراسیون بدلیل 

بدهی مالیاتی مسدود شده بود.
 
محرومیت »غلامی« و »تشکری« 

در والیبال 
تسنیم: رای کمیته انصباطی فدراسیون 
والیبال در خصوص حواشی دیدار تیم های 
پیکان و شهرداری ارومیه صادر شد. کمیته 
انضباطی فدراسیون والیبال در نشست خود 
اتفاقات و حواشی دیدار پیکان و شهرداری 
ارومیه در هفته نهم لیگ برتر )سوم آذرماه( 
را بررسی کرد. در ابتدای این جلسه گزارش 
ناظر بازی ارائه شد و مسئولان سازمان لیگ نیز 
گزارشات خود را ارائه کردند. سپس بازیکنان و 
نمایندگان دو باشگاه در دفاع از خود، صحبت 
کردند. کمیته انصباطی در پایان، عادل غلامی 
بازیکن شهرداری ارومیه را به یک جلسه 
محرومیت قطعی و 10 میلیون تومان جریمه 
نقدی و آرمین تشکری بازیکن تیم پیکان 
تهران را با توجه به نداشتن سابقه و پرونده ای 
در کمیته انصباطی به دو جلسه محرومیت 
قطعی و پرداخت 15 ملیلیون تومان ریال 

جریمه نقدی محکوم کرد.

خارجازمستطیلسبز

پینی  زهوی:
حق »مسی« توپ طلا نبود

مدیربرنامه های روبرت لواندوفسکی عقیده 
دارد توپ طلای ۲0۲1 به اشتباه به لیونل مسی 
داده شد. بهترین بازیکن سال ۲0۲1 جهان و 
برنده توپ طلای مجله فرانسوی فرانس فوتبال 
دوشنبه شب برگزار شد و طی آن لیونل مسی 
مهاجم آرژانتینی توانست عنوان برترین بازیکن 
جهان را کسب کند و توپ طلا را به دست بیاورد. 
پینی زهوی به هیچ وجه با اهدای توپ طلا 
موافق نیست. ایجنت روبرت لواندوفسکی 
از دستاوردهای لیونل مسی تمجید کرد، اما 
هم چنین تاکید کرد که ستاره بایرن باید برنده 
می شد. زهوی گفت: تبریک بزرگ به مسی. 
یک بازیکن تاثیرگذار و یک اسطوره جاودانه 
فوتبال. اما توپ طلای ۲0۲1 متعلق به او 

نیست. این توپ طلا از روبرت دزدیده شد. 

دیدگــــــاه
هواداران در انتظار دربی متفاوت

دیدار تیم های پرسپولیس و نفت مسجدسلیمان با برتری 
یک بر صفر سرخ پوشان همراه شد.  نفت مسجدسلیمان در 
این بازی بدون ترس و با شجاعت بازی کرد اما نتوانست 
دروازه قهرمان پنج دوره اخیر لیگ برتر را باز کند. پرسپولیس 
شروع خوبی نداشت اما به مرور زمان سعی کرد تا کنترل 
بازی را در اختیار بگیرد و موقعیت های خوبی را روی دروازه 
حریف به دست آورد. پرسپولیس در نیمه دوم نمایش بهتری 
داشت و در همان دقایق ابتدایی به گل برتری دست یافت. 
بعداز آن نفت تلاش کرد تا صاحب فرصت شود و در لحظاتی 
هم می توانست کار بزرگی انجام دهد اما ساختار دفاعی 
سرخ پوشان و عملکرد خوب حامد لک درون دروازه مانع 
از رسیدن نماینده مسجدسلیمان به گل شد. پرسپولیس 
با وجود آنکه سعی در مدیریت بازی داشت اما صاحب 
موقعیت های بسیار خوبی شد و با بی دقتی توپ های خوبی 
را در جلوی دروازه حریف از دست داد. در مجموع ۳ امتیاز 
شیرین پیش از دربی نصیب تیم یحیی گل محمدی شد و 
شاگردان او در شرایط خوبی آماده دربی روز شنبه می شوند. 
انتظار می رود بازی خوبی در انتظار هواداران باشد و اگر 
حساسیت دربی نبود شاید پرسپولیس به برتری بهتری 
دست می یافت. البته نمایش دروازه بان نفت ستودنی بود و او 
بارها مانع دستیابی سرخ پوشان به گل شد. تیم فرهاد مجیدی 
جوان و جاه طلب بازی می کند اما دقت کافی در استفاده 
از موقعیت ها در این تیم محسوس است. حتی بازیکنان 
خارجی آبی پوشان هم با تمرکز کافی به توپ ضربه نمی زدند 
و به همین دلیل این تیم برای رسیدن به ۳ امتیاز دچار 
مشکل می شود تا جایی که به چهارمین تساوی متوالی رسید. 
استقلال هم با نگاه به دربی مقابل صنعت نفت بازی کرد و 
به دنبال کسب پیروزی بود. از حق نگذریم که صنعت نفت بازی 
را بهتر شروع کرد و به گل نخست مسابقه رسید اما در ادامه 
تجربه و کیفیت بهتر استقلال عامل برتری این تیم شد و اگر 
شاگردان مجیدی فرصت طلب بودند به ۳ امتیاز می رسیدند. 
با این حال در روز دربی انتظار می رود استقلال بازی بهتری 
در مقایسه با بازی های قبلی انجام دهد تا برابر حریف سنتی 
نتیجه ای آبرومند کسب کند. سپاهان جدی ترین مدعی 
قهرمانی این فصل و رقیبی بزرگ برای استقلال و پرسپولیس 
است. مجموعه سپاهان از کادر مدیریت تا بازیکنان در شرایط 
بسیار خوبی هستند. این تیم هدفمند و با برنامه بازی می کند 
و اگرچه در میانه راه امتیازاتی از دست داده اما در دیدار با 
نساجی مازندران نمایش بسیار خوبی داشت و در نهایت به 
پیروزی مهمی رسید. تیمی چون سپاهان به ۳ امتیاز تمامی 
بازی ها فکر می کند و حریفی را دست کم نمی گیرد. محرم 
نویدکیا سپاهان را به صدر رسانده و پایین آوردن این تیم کار 
ساده ای نیست. گل گهر سیرجان هم با پیروزی در خانه پیکان 
نشان داد از تیم های مدعی این فصل است. شاگردان امیر 
قلعه نویی تا اینجا شکستی نداشته اند و قطعا رقیب سرسختی 
برای حریفان خود خواهند بود. باید به رسول خطیبی هم 
تبریک گفت چون آلومینیوم اراک را در میان تیم های بالای 

جدول قرار داده است.

تورج حـق وردی، کارشناس داوری فوتبال 
کشورمــان در مــورد قضاوت های داوران 
دیدارهای استقلال و پرسپولیس با صنعت نفت 
آبادان و نفت مسجدسلیمان در هفته هفتم 
لیگ برتر فوتبال ایران که با حواشی مختلفی 

همراه بود؛ صحبت کرد!
 عملکرد محمدرضا اکبریان در بازی 
صنعت نفت آبادان و استقلال را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
در نیمــه نخســت این مسابقه کوین یامگا 
مهاجم استقلال توســط مدافع صنعت نفت 
سرنگون شد. داور از صحنــه دور بود و زاویه 
مناسبی نداشت تا بتوانــد تصمیم مناسبی 
بگیرد اما کمک اول او فاصلــه کمی داشت و 
صددرصد می توانست به اکبریان رخ دادن این 
پنالتی را اطلاع دهد اما دچار تشخیص غلط 
شد. در نیمه دوم هم توپی که محوطه جریم 
صنعت نفت ارسال شد به دست بازیکن این تیم 
برخورد و چون دست او باز بود و مانع انتقال 
توپ به بازیکن استقلال شد. داور این اجازه را 
داشت تا براساس قوانین داوری برای استقلال 

پنالتی بگیرد.
 داوری قضــاوت کوپال ناظمی را در 
دیدار پرسپولیس با نفت مسجدسلیمان 

قابل قبول بود؟
در صحنه ای توپ در محوطه جریمه به دست 
بازیکن نفت مسجدسلیمان خورد و اعضای تیم 
پرسپولیس اعتقاد به پنالتی داشتند اما هرگز 
خطایی رخ نداد چون براساس قانون جدید 
داوری، بازیکنی که تکل زده و توپ به دست 
تکیه گاه او برخورد می کند مرتکب هند نشده 
و کوپال ناظمی به درستی برای نفت پنالتی 

نگرفت. در دیگر دقایق مسابقه اتاقی رخ نداد.
 دلیل اخطارهای بیش از حد ناظمی به 

اعضای کادرفنی چه بود؟
دلیل این امـر ضعف داور چهارم بود. به نظرم 
کمیته داوران در انتخاب داورهای چهارم باید 
دقت بیشتری را به خرج دهد چون وظیفه 
چنین داوری آرام کردن و مدیریت صحیح 
نیمکت های دو تیم است اما شاهد هستیم بارها 
داور اول به کنار زمین می آید تا به توصیه کمک 
خود گوش کند. به نظرم داوران چهارم انتخاب 
شده در سطح لیگ برتر نیستند چون دلیلی 
ندارد بازی بارها متوقف شود تا داور اول برای 
آرام کردن نیمکت ها ناچار به تذکر و در ادامه 
اخطار و اخراج اعضای فنی تیم ها شود. دلیلی 
ندارد داور چهارم به عوامل دو تیم باج دهد ولی 
باید سعه صدر داشته باشد و به شکلی تذکر دهد 

که نیاز به حضور داور اول نباشد. 

گفــتوگــو
تورج حق وردی: 

 داور چهارم 
 باید سعه صدر 

داشته باشد

خـــبر

     تکرار کابوس
ممکن است روزهای تکرار کابوس های گذشته در 
انتظار باشگاه یوونتوس در هفته های پیش رو باشد. ارائه 
حساب های جعلی و صورت حساب های مالی نادرست در 
سال های اخیر باعث شده اندره آ انیلی، پاول ندود و فابیو 

پاراتیچی تحت بازرسی قرار گیرند.

     مصدومیت 
براساس اعلام مسعود عباس زاده، پزشک تراکتور، 
محمدرضا اخباری، براثر برخورد و افتادن بازیکن حریف 
روی پایش، از ناحیه زانو دچار مصدومیت شده است 
که میزان دقیق مصدومیت این بازیکن، طی ۴۸ساعت 

آینده پس از گرفتن MRI مشخص خواهد شد.

            خواننده 
گرشا رضایی، خواننده پاپ، برای دیدن دیدار 
ذخیره های پرسپولیس و گل گهر به ورزشگاه رفته بود و 
کنار امیر قلعه نویی بازی را تماشا می کرد. قلعه نویی نیز با 
لحن خاص خود با این خواننده صحبت می کرد که عکس 

جالبی از این گفت وگو ثبت شده است. 

ت
شــ

سنو
عک

 ایسنا: در آخرین دیدار هفته هفتم لیگ برتر فوتبال 
ایران دو تیم فوتبال فولادخوزستان و تراکتور از ساعت 1۶ 
در ورزشگاه فولاد آره نا به مصاف هم رفتند که این دیدار هم 
همانند دو دیدار قبلی با تساوی بدون گل به پایان رسید تا 
این هفته، یکی از کم گل ترین هفته های تاریخ لیگ برتر لقب 
بگیرد. با این تساوی روند پیروزی های فولاد پاره شد و این 
تیم با 11 امتیاز به رده هشتم صعود کرد. تراکتوری ها نیز در 
دومین حضور سولدو روی نیمکت این تیم، ۸ امتیازی شدند و 
در رده دهم قرار گرفتند.  دیدار تیم های پدیده و فجرسپاسی 
و تقابل آلومینیوم و ذوب آهن نیز با تساوی بدون گل به پایان 

رسیده بود.

 تیم ملی تونس در دیدار افتتاحیه جام ملت های عرب در 
قطرکه با قضاوت علیرضا فغانی برگزار شد 

توانست با نتیجه 5 بر یک موریتانی را 
شکســت دهد. مرحلــه گــروهــی 
جام ملت های کشورهای عربی به میزبانی 
قطر آغاز شد. در دیــدار نخست تیم ملی 

فوتبال تونس به مصاف موریتانی رفت و با 
نتیجه 5 بر یک به پیروزی دست پیدا کرد. 
قضاوت این بازی را علیرضا فغانی برعهده 
داشت و محمدرضا منصوری و محمدرضا 

ابوالفضلی کمک های او بودند.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

محمدرضامهدوی
تحلیلگر مسائل فوتبال    

 اسماعیل حلالی؛ سرمربی »امید« پرسپولیس: 

شاید دربـی سرخابی ها پرتنش باشد 
 آرمان ملی: سرمربی تیم امید پرسپولیس درباره درگیری 
در محل تمرین تیمش و وضعیت سرخ پوشان در آستانه دربی 

توضیحاتی ارائه کرد.
 برد پرسپولیس 

اسماعیل حلالی درباره برتــری یک بــر صفــر تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل نفت مسجدسلیمان، اظهارداشت: ابتدا باید 
درباره اتفاقــات قبل بازی صحبت  کنم. مشخص نیست تیم 
پرسپولیس برای وزارت ورزش است یا اجاره ای؟ اگر این تیم برای 
وزارتخانه است باید استادیوم آزادی که برای وزارت ورزش است 
راحت در اختیار پرسپولیس قرار بگیرد. اگر قرار است پرسپولیس، 
برای مردم باشد تیم را به ما بدهند تا خودمان برای برگزاری بازی 
در ورزشگاه آزادی اجاره بدهیم. قبل از این بازی اجاره ورزشگاه 
برای هر مسابقه 1۳0 میلیون تومان بود اما ناگهان گفتند باید برای 
هر بازی یک میلیارد و ۳00 میلیون پرداخت کنید. با 10 برابر این 

مبلغ می توان یک ورزشگاه ساخت! 
 مشکلات مالی 

پیشکسوت تیم پرسپولیس درمورد مشکلات مالی این باشگاه 
که سبب انتشار استوری گلایه آمیز بازیکنان و کادرفنی قبل از 
دیدار با نفت مسجدسلیمان شد، پاسخ داد: کل تیم های باشگاه 
پرسپولیس مدت هاست مشکل مالی دارند و این موضوع مربوط به 

الان نیست. خودم اکنون چندین ماه است در تیم امید پرسپولیس 
سرمربیگری می کنم اما در این مدت هزار تومان هم دریافتی 

نداشته ایم. باشگاه ما شکل خوبی ندارد. هرچند بازیکنان 
و کادرفنی تیم بزرگسالان در چندین نوبت پول گرفته اند 
اما تعهدات باشگاه پرسپولیس به آنها هم انجام نشده 
است که اینگونه اعتراض می کنند. حلالی تصریح 
کرد: این درد برای امروز و دیروز نیست بلکه چندین 
سال است چنین دردی می کشیم زیرا منابع مالی 

پرسپولیس مشخص نیست. درآمــد و هزینه های این 
باشگاه هم معلوم نیست. تا دل تان بخواهد مخارج داریم 

اما منابع درآمدی یک روز است و روز دیگر نیست. 
فرد یا اسپانسری آن را پرداخت می کند و دیگری 
پرداخت نمی کند. تبلیغات محیطی هم داستان 

جدید فوتبال کشورمان شده است. 
 دربی

وی افزود: تا زمانــی کــه پرسپولیس 
و همچنیــن استقلال را بــه شخص 
واگذار نکنیم، همین اتفاقات بــرای 
آنها می افتد. این حواشی روی کار فنـی 

و تمرکز بازیکنان تاثیر می گذارد. اگر تمرکز 

بازیکن به دلیل مسائل مالی به هم بریزد امکان دارد غیرمتعارف 
کار کرده و اشتباهات خود را هم به نوعی تبرئه کند. با وضعیت 
فعلی پرسپولیس و استقلال ممکن است دربی پرتنشی ببینیم 
از بازیکنان مان می خواهم این مسائل را کنار بگذارند. هر دو تیم 
نفراتی دارند که می توانند نمایش خیلی خوبی بگذارند و امیدوارم 

با دوری از حواشی دیداری ببینیم که مردم لذت ببرند.
 درگیری 

سرمربی تیم امید پرسپولیس درخصوص درگیری 
اشپیتیم آرفی در تمرین این تیم و جدایی وی از 
سرمربیگری تیم نونهالان این باشگاه توضیح داد: 
درگیری خاصی نبود. در یکی از جلسات تمرینی 
برخوردی بین وی با ابوالفضل سلیمانی ایجاد شد 
و باهم بگومگو کردند. در ورزش چنین اتفاقاتی 
پیش می آید. بلکه آرفی با پشت دست به  
»صورت« بازیکن مــن زد. اشپیتیم 
برخی مواقع با تیم من تمرین می کرد 
و به بچه ها انرژی می داد. بار اولی 
هم نبود که در تمرین تیم امید 
شــرکت می کــرد بلکه بارها پیش 
آمد با حضور پرتلاش در تمرین به 
بازیکنان من انگیزه می داد. اجازه 
ندادم این بحث خیلی طولانی شود و 
سریع کار را جمع کردم. جدایی اش از 
تیم نونهالان و مجموعه آکادمی هم به 

این موضوع ارتباطی ندارد.

سرمربی آلومینیوم اراک معتقد است: برخی ها در مسائل 
فنی موفق نیستند و می خواهند با استرس و تنش ها خودشان 
را توجیه کنند یا برنده شوند. رسول خطیبی، اظهارکرد: 
ذوب آهن با سیستمی خاصی بازی می کند و نفرات خوبی 
دارد. با نفرات زیادی دفاع می کند و بازی مستقیم و ضدحمله 
را در دستور کار قرار دادند. نیمه دوم یکی از بهترین بازی های 
تیم من بود و موقعیت سازی خوبی کردیم. با وجود فشردگی 
دفاع حریف توانستیم موفق باشیم اما فقط توپ های مان وارد 
دروازه نشد. از کیفیت تیمم راضی هستم اما بعضی وقت ها 

توپ ها وارد دروازه حریف نمی شود. او ادامه داد: ما چندبار از 
داوری ضربه خوردیم اما به هیچ وجه راجع به عملکرد داوری 
صحبت نکردیم و قصد صحبت کردن هم نداریم اما از مسئولان 
خواهش می کنم با مربیانی که قبل از بازی و بعد از بازی درباره 
داوری صحبت می کنند برخورد شود تا دیگر به داور استرس 
وارد نشود. در این بازی یک پنالتی برای ما نگرفتند و توپ 
کاملا به دست بازیکن حریف خورد و دستش هم کاملا باز بود. 
با این حال از همه خواستم کسی درباره داوری صحبت نکند. 
نمی خواهیم از داوری انتقاد و داد و بیداد کنیم. اگر فکرمان 

در مسائل فنی باشد، فوتبال مان پیشرفت می کند. سرمربی 
آلومینیوم اراک گفت: پنالتی مان را هم نگرفتند و با این همه 
می گویم آقای مهدوی بهترین داوری را انجام دادند و به آنها 
خسته نباشید می گویم. من از کمیته انضباطی خواهش 
می کنم با کسانی که درباره داوری صحبت می کند، برخورد 
شود. از مسئولان انتقاد دارم چون هیچ برخوردی نمی کنند. 
برخی ها در مسائل فنی موفق نیستند و می خواهند با استرس 
و تنش ها خودشان را توجیه کنند یا برنده شوند. او ادامه داد: 
بس کنید! دیگر به داوران فشار نیاورید. اینجوری نمی شود. 
اکنون کمک داور ویدئویی نیست و حتی اگر بیاید با وجود 
جنجال های فوتبال ایران، بازهم چنین مشکلاتی وجود 
دارد. من از این فوتبال بدم می آید. لطفا بروید و به فکر مسائل 

فنی باشید. 

خطیبی: 

از این فوتبال بدم می آید

آرمان ملی: »مهرداد سراجی« که تا چند 
ماه قبل ریاست کمیته فوتسال فدراسیون 
فوتبال را عهده دار بود پس از استعفا از این 
کمیته، از سازمان لیگ و  فدراسیون فوتبال 
انتقاد کرده که با انتقاد علی کریمی و هوشنگ 

نصیرزاده مواجه شده است. 
 استعفا

مهــرداد سراجــی کــه پـس از تشکیل 
فدراسیون جدید به عنوان رئــیس کمیتــه 
فوتســال منصوب شده بود، قبل از آغاز 
جام جهانی ۲0۲1 از سمت خود استعفا کرد که 
دلیل آن مشخص نبود. سراجی اظهارکرد: بنده 
در حال حاضر عضو هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال هستم و باید به خاطر اعتمادی که 
اعضای مجمع فدراسیون فوتبال به بنده 
داشتند، از منافع اعضای مجمع در هیات رئیسه 
فدراسیون دفاع کنم. او با اشاره به استعفا از 
ریاست کمیته فوتسال گفت: دو تورنمنت 
خوب قبل از جام جهانی برگزار شد و مقدمات 
اعزام تیم ملی به لیتوانی فراهم آمد. تمام کارها 
اعم از واکسینه شدن، ویزا و خروجی های 
بازیکنان انجام گرفت ولی در زمان اعزام 
تیم ملی به لیتوانی، بنده استعفا دادم و اعلام 
کردم دیگر کاری برای انجام دادن در کمیته 
فوتسال ندارم و باید تمرکزم را در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال بگذارم. سراجی تصریح کرد: 
احساس می کنم در هیات رئیسه فدراسیون 
قول و وعده ای که به اعضای مجمع داده ایم، 
مغفول واقع شده و من باید برای رسیدگی 
به درخواست های اعضای مجمع کارم را در 

هیات رئیسه فدراسیون انجام بدهم، نه کمیته 
فوتسال.

 شفاف سازی
چند ماه بعد، مدیرعامل باشگاه سایپا در 
حاشیه مراسم تجلیل از بانوان والیبالیست 
باشگاه سایپا درباره بحث تبلیغات محیطی، 
گفت: سازمان لیگ باید مبالغ قراردادها را 
شفاف اعلام کند تا باشگاه ها مطلع باشند. من 
به عنوان مدیرعامل باشگاه سایپا هیچ ارتباط 
سیستماتیک و منظمی برای مطلع شدن از 
میزان درآمدهایش ندارم. به عنوان هیات رئیسه 
فدراسیون گزارشات جسته وگریخته ای به 
من می رسد اما لازم است این اصلاح شود. 
باشگاه ها باید مطلع شوند. جلسات مشخصی 
برگزار شود و سازمان لیگ هم در راستای 
شفاف سازی عملکرد مالی گزارش را به صورت 
رسمی در اختیار مدیران عامل باشگاه ها قرار 
دهد. سراجی در مورد اینکه باشگاه سایپا 
سال گذشته از تبلیغات محیطی چقدر درآمد 
داشته، گفت: مبلغ محدود و ناچیزی بوده 
است. باید صورت های مالی را ببینم. این عدد 
خیلی مغفول بوده است. وی در مورد اینکه 
جرایم کمیته انضباطی و ۲.5 درصد از قرارداد 
بازیکنان به سازمان لیگ می رسد و در قبال 
این، چه خروجی وجود دارد، عنوان کرد: یکی 
از موضوعاتی که خودم به شخصه در فدراسیون 
فوتبال دنبال می کنم این است که صورت های 
مالی به صورت شفاف، حداقل در اختیار اعضای 
هیات رئیسه قرار بگیرد. بارها این موضوع را در 
هیات رئیسه مطرح کردم و از دبیرکل به صورت 

مکتوب خواستم به عنوان دستور جلسه مورد 
توجه قرار بدهد. تا الان این اتفاق نیفتاده، به 
اعضای هیات رئیسه، رئیس فدراسیون فوتبال 
و دبیرکل اعلام می کنم لازم است صورت های 
مالی و گزارش عملکرد مالیِ ۸-7 ماهه ای که 
این هیات رئیســه بر ســر کار آمــده، حداقل 
در اختیار اعضای هیات رئیسه قرار بگیرد. تا 

به حال این اتفاق نیفتاده است.
 انتقاد مجدد 

دیــدار تیــم های پرسپولیــس و نفــت 
مسجدسلیمان با ۳1 دقیقه تاخیر آغاز شد. 
مهرداد سراجی در توئیتر نوشت: عدم شفافیت 
در صورت های مالــی فدراسیــون فوتبال و 
سازمان لیگ موجــب بروز این اتفاقات عجیب 
پیش از مسابقه پرسپولیس شده است. به عنوان 
عضو هیات رئیسه فدراسیون همانطور که قبلا 
نیز تذکر داده بودم خود را موظف به دفاع از 

حقوق باشگاه های فوتبال کشور می دانم.
 حمله کریمی

علی کریمی در صفحه اینستاگرام خود به 
پیام تازه مهرداد سراجی مدیرعامل باشگاه 
سایپا حمله کرده و او را باعث و بانی وضعیت 
فعلی فوتبال و وضع کنونی باشگاه سایپا دانسته 
است:»شما خودت یکی از باعث و بانی های 
این وضعیت هستین! شما وقتی یک باشگاه رو 
نتونستین مدیریت کنین، خانواده فوتبال نباید 
به شما و امثال شما دلخوش باشند« گفتنی 
است سایپا با مدیریت سراجی به لیگ دسته اول 
سقوط کرده و در جام حذفی نیز حذف شده است 

اما مدیر نارنجی ها داعیه اصلاح فوتبال است.

 پاسخ عضو هیات رئیسه 
هوشنگ نصیرزاده در مورد اظهارنظر 
مجازی مهرداد سراجی که گفته است خود 
را موظف به دفاع از حقوق باشگاه های 
فوتبال کشور می داند، اظهارداشت: اساسنامه 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ کاملا همه 
مسائل را تشریح کرده و وظایف به خوبی در 
آن تعریف شده است. آقای سراجی نمی تواند 
به عنوان عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
خود را فقط در یک موضوع  مدافع بداند و 
از سایر موارد غافل باشد زیرا شرح وظایف 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال  تفکیکی نیست 
و وظایف افراد موضوع بندی نشده و همه 
اعضای هیات رئیــسه  دارای مسئولیـت 
مشترک در امور محوله هستند.  ایشان 
اگر چه نماینده باشگاه ها در هیات رئیسه 
فدراسیون است ولی مسئولیت ایشان عام 
است و تخصصی نیست. نصیرزاده افزود: ایشان 
تاکنون در جلسات هیات رئیسه سازمان لیگ 
حضور نداشته اند و از جزئیات مطلع نیستند 
زیرا تمامی گزارشات مالی به نمایندگان کلیه 
باشگاه ها داده شده و بازرسی از امور مالی 
توسط واحد های  نظارتی نیز به انجام رسیده 
و شفافیت آن به ذینفعان اعلام شده است. 
از طرفی موضوع عجیب تاخیر در برگزاری 
مسابقه پرسپولیس و نفت نیز ربطی به سازمان 
لیگ نداشته و حتی باعث تعجب ما نیز شده 
بود که به  زیاده خواهی یک شرکت دولتی 
مربوط بود.  وی اضافه کرد: بنده فعلا به عنوان 
نماینده باشگاه ها درهیات رئیسه سازمان 
لیگ حضور دارم و در چارچوب قوانین و 
مقررات اساسنامه و آیین نامه های سازمان 
لیگ از حقوق باشگاه ها دفاع می کنم و در تمام 
جلسات و بدون غوغاسالاری عملی شده است 
چون ایشان مدعی عدم شفافیت در سازمان 
لیگ شده اند لذا باید خدمت همه اهالی فوتبال 
و مردم عزیز اعلام کنم خزانه دار و مدیر مالی 
سازمان لیگ در ماه گذشته با مدیران مالی 
تمامی باشگاه های لیگ برتری جلسات مالی 
را برگزار کرده و گزارش مالی هر باشگاه را به 
مدیرمالی باشگاه مربوطه تحویل داده است 
و لذا اجازه بدهید خود این باشگاه ها مدعی 
عدم شفافیت مالی شوند نه دوستی که از سایر 
باشگاه ها مطلع نیست. نصیرزاده ادامه داد: 
چون تمامی هزینه ها و درآمدهای باشگاه ها 
با جزئیات در اختیار خود باشگاه ها قرار گرفته 
و مدعی عدم شفافیت نیستند اما افراد دیگر 

نباید در این بین از پاپ کاتولیک تر شوند.

 انتقاد »علی کریمی« و »نصیرزاده« 
از مدیری  که سایپا را نابود کرد

 »سراجی«؛ 
 کاتولیک تر از 

پــاپ؟!

 سرمربی یونایتد در دیدار برابر آرسنال نیز نمی تواند روی 
نیمکت مربیگری این تیم بنشیند. منچستریونایتد بعداز برکناری 
سولسشایر با رالف رانگنیک، مربی ۶۳ ساله آلمانی به توافق رسید 
تا این مربی تا پایان فصل هدایت شیاطین سرخ را بر عهده داشته 
باشد. اولین حضور رالف رنگنیک سرمربی موقت در منچستریونایتد 
باز هم به تعویق افتاد. از آنجایی که مجوز کار لازم هنوز در دسترس 
نیست، این مربی آلمانی نمی تواند در بازی روز پنجشنبه هفته جاری 
در لیگ برتر مقابل آرسنال روی نیمکت باشد و به همین خاطر 
مایکل کریک هافبک سابق باز هم تیم را هدایت خواهد کرد. این 
مربی آلمانی تا پایان فصل این تیم را تمرین خواهد داد و سپس برای 

دو سال به عنوان مشاور از باشگاه حمایت 
خواهد کرد. شانس بعدی رانگنیک برای 
اولین بازی خود، یکشنبه خواهد بود 
که منچستریونایتد در اولدترافورد 
به مصاف کریستال پالاس خواهد 

رفت. در حال حاضر مایکل کریک نقش 
سولسشایر را بر عهده دارد. بازیکن 

قدیمی منچستریونایتد در سال ۲01۸ 
به دوران بازی خود پایان داد و از آن زمان 

تاکنون زیرنظر مورینیو و سولسشایر 
به عنوان دستیار فعال بوده است.


